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　　星级典句:
　　第一句: Our company went through a great dealof change in the time.

　　我们的公司那时候进行很大的变动。

　　A: Can you tell me why you lost your first job?

　　能给我讲述一下你为什么丢掉了第一份工作吗?

　　B: OK. Our company went through a great deal ofchange in the time.

　　我们的公司那时候进行很大的变动。

　　第二句: My new supervisor was in need of skills Idid not possess at that time.

　　当时我还不具备新主管要求的技能。

　　A: OK, go ahead, please.

　　好的，请继续。

　　B: My new supervisor was in need of skills I did not possess at that time.

　　当时我还不具备新主管要求的技能。

　　A: So now you have the skills?

　　那么现在你具备了吗?

　　B: yes.

　　是的。

　　其他表达法:
　　Since that time I have continously updated my skills.

　　从那时候起我不断更新技能。

　　I have taken additional computer classes, become involved in the industry's trade association,and feel that this job experience made me a better candidate in the long run.

　　我上业余计算机课，开始参与工业贸易协会，觉得这段经历会让我日后成为更好的竞争者。
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